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JEGYZŐKÖNYV 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

 időpontja: 2024. február 14. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

6769 Pusztaszer, Kossuth utca 45. 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

sorszáma: 2024/2 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Kovács Andrásné tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor jegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

 - 

 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a bizottság tagjait. Megállapítom, hogy a bizottság határozatképes, 
a három fős tagságból mindenki jelen van. Köszöntöm a polgármester urat, jegyző urat, a napirendi 
pont előadóját. Munkánk megkezdése előtt kérdezem, a napirendhez van-e más napirendi pontra 
javaslat?  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Az iskola ingatlan tulajdonjogának átadását nem tudom szóba hozzuk-e a 
bizottsági ülésen?  
 
Máté Gábor polgármester: Napirendek után beszélgethetünk róla, vagy álljunk neki. Van 
információ, de nem tudunk ebből napirendi pontot csinálni. A beszámolóba minden képpen szóba 
hozom. Nem kell erről határozatot hoznunk, mert már van határozatunk, én mondom, hogy hol tart 
a történet és hogy mit fogunk kezdeményezni ez ügyben.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor ha nincs más napirendi pontra javaslat, akkor kérem, hogy aki a meghívó 
szerinti napirendi pontokat elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
8/2024.(II.14.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
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1.) Az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezet első olvasatban történő 
tárgyalása 

2.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi közművelődési szolgáltatási terve 
3.) A kisteleki járóbeteg-szakellátás 2024. évi támogatása 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: Az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezet 
első olvasatban történő tárgyalása 
 
Sági Mihály elnök: Első napirendi pont, az önkormányzat 2024. évi költségvetésének első 
olvasatban történő tárgyalása.  
 
Máté Gábor polgármester: Én az egyszerűsített táblába hoztam néhány megjegyzést. A lényeg 
az, hogy vannak magyarázatok fűzve bizonyos dolgokhoz. Egyrészt az 5022-es soron a kiadásokra 
vonatkozóan vannak hozzáfűzések, amit elküldtem mindenkinek. Egyrészt az iparűzési adónk az 
olyan jó lett az idén, hogy már most befizetők lettünk a szolidaritási hozzájárulás, ez 338 000 forint. 
Ez ebből adódik, ilyen eddig nem volt, a helyi vállalkozásoknak a befizetéséből adódik. Aztán majd 
meglátjuk, hogy ebből a későbbiekben mi lesz. Megjegyzem, hogy ezen a soron mondjuk 
Szatymaznak 96 000 000 van. Aztán itt volt egy megjegyzésem a működési célú kiadásoknál az 506-
nál, hogy azért növekedett meg ez az összeg 0-ról 2 600 000 forintra, mert a normatívánk 
ugyanannyi maradt, viszont a térítési díjak emelkedtek és ezt valamilyen módon le kell 
finanszíroznunk. A szociális étkeztetés, ez a tavalyi normatívából kijött, nem kellett befizetnünk. Ez 
azt hiszem csak Pusztaszer esetében alakult így a hat településből. Itt, amit még belevettünk a 
rendszerbe, és esetleg fontos lehet az átadott egyéb működési célú kiadások államháztartáson belül 
a járóbeteg szakellátásra írtunk egy összeget. Nyilván a mai nap erre lesz egy reakció. Ha ez az 
összeg itt nem lesz, akkor ez majd máshová csoportosítható. Egyelőre abból indultunk ki, hogy a 
tavalyi rendszer. Tavaly ez a 753 000 forint csak egy fél éves rendszer volt. A teljes évre ennél többet 
költöttünk csak a tavalyi terv júniusig volt meghatározva, de aztán hoztunk rendeletet. Aztán a 
tavalyi is ugyanennyi volt összességében, ami az elszámolásban majd látható lesz. Az óvoda 
finanszírozásnál nagy változás nincsen. Mindig van kis mozgás.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Kevesebb lett a normatíva?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Nem kevesebb, csak nem elég arra, ami a kiadási 
szintjük. Az óvodánál szépen lefinanszírozza a bölcsődénél nem.  
 
Máté Gábor polgármester: Az 506-ra Henit kérem, hogy a magyarázatot mondja el.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: A hivatalnak átadandó? 10%-os bérfejlesztéssel 
terveztünk, úgy jött ki ez a 17 837 000 forint.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm. Amit még én mondanék, amire figyelünk és amire a 
következő testületi ülésre lehet gondolkodni, ez a tartalék a K5-ös részen a 9 100 000 forint. 
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ez a felhalmozási költségvetési kiadásoknál van.  
 
Máté Gábor polgármester: Ez a védőnői lakás és a Vitarának az eladási ára. Ehhez még hozzájöhet 
majd vagy hozzá is fog jönni szerintem márciusig a telek eladás Munkástelepen 150 000 
forintértékben. Ez az az összeg, amit szabadon, úgy mond fejlesztésre használhatunk. Vagy azt 
mondjuk, hogy pályázati önerőbe tesszük, hogy több dolgot hozzon, vagy teljesen önálló 
beruházásba használhatunk belőle. Körülbelül ez az, amit tudni kell erről. A többi a pályázatoknak a 
keresztül futása a rendszeren.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm.  
 
Kovács Andrásné tag: Én elég sok mindenre választ kaptam. Egy kérdést szeretnék feltenni. Azt 
mondja, hogy a bevételek között szerepel település üzemeltetés közvilágítás támogatása 14 338. 
Nekem az a kérdésem, hogy ez a kiadásoknál felmerülő közüzemi díjakat fedezi vagy az kimondottan 
a közvilágítás rész?  
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Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ez az áramdíjra van és ez kifejezetten, én ekkora 
összeget betettem a közvilágításosba. Ha nézitek a szakfeladatos táblát, akkor ott látszik, hogy a 
közvilágítás kiadására pontosan ugyanennyi összeget tettem be. Ennyit állítok be kiadásba. 
Természetesen ez a kiadási szint nem lesz ekkora.  
 
Kovács Andrásné tag: Egyelőre ebből az látszik, hogy ugye nézzük a két bevételi meg a kiadási 
oldalt, abból úgy ahogy mondod, abból marad meg plusz forrás, mert itt a közüzemi díjak 12 909 000 
és tartalmazza a gáz, a villamosenergia meg a vízdíjat is.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: ÁFA nélkül annyi igen.  
 
Kovács Andrásné tag: Ez lett volna az egyik kérdésem. A másik kérdésem pedig a járóbeteg 
szakellátás támogatása 1 506 384 van betervezve. Itt van egy anyag, amibe tulajdonképpen havonta 
szeretnének 560 000 forintot kérni. Ez 6 800 000 forint. Majd gondolom, hogy ennek a forrása, 
hogyan lesz meg hogyha mégis amellett döntünk, hogy ha finanszírozzuk a járóbeteg ellátást. A 
többire kaptam választ, köszönöm szépen.  
 
Máté Gábor polgármester: A járóbeteghez annyit, hogy mi egy gesztus értéket betettünk a tavalyi 
értékkel. Ez nem kötelező kiadás, így dönthetünk úgy, hogy semmit sem fizetünk. Mi most egy tavalyi 
gesztust gyakoroltunk ebbe a tervezésbe, de a mai nap lesz még egy napirendi pont, ami lehet, hogy 
ezt felül írja.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én abszurdnak tartom ezt a rengeteg összeget. Nekem itt egy 
kérdésem volna a 4. oldalon itt ez a csapadékvíz elvezető rendszernél a 688 000, a 264 000 meg a 
257 000, hogy ez úgy van, hogy még nekünk adni kell ilyen dologi kiadást? Az nem úgy van, hogy 
kiadjuk a vállalkozónak és akkor megcsinálja és minden anyagot hozzáad? Ezek itt milyen összegek?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: A pályázati támogatás működés és fejlesztési részből 
állt, ami tavaly befolyt. Amikor kapunk egy támogatást, amit kaptunk erre a pályázatra, az nem csak 
fejlesztési részből áll, hanem szakmai szolgáltatásból, ami dologi kiadásnak minősül. Ilyen a projekt 
menedzsment rész, vagy a tervezéshez bármilyen előkészítési feladatok. Ezek dologi kiadásba 
kerülnek betervezésre. Azt látod ott, ami még nem valósult meg 2023-ban, hanem 24-re át kell 
hoznunk mert még lesznek ilyen költségeink, viszont a fedezete már tavaly beérkezett.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Köszönöm.  
 
Máté Gábor polgármester: Ez a pályázatnak a kerete, csak a pályázatnak egy része, mint 
működési kiadás jelenik meg a költségvetésbe, egy része pedig fejlesztésre.  
 
Sági Mihály elnök: Nem akarok Rózsika válaszolni a kérdésedre, de a következő napirendi pontnál 
és azért jó, hogy ez még csak egy olvasata a költségvetésnek. Gáborral beszéltünk róla, és most 
ugye ez nem végleges és amiket most itt Gábor is elmondott, hogy mik derültek ki ez a végleges 
költségvetésbe be lesz építve márciusban amikor elő lesz terjesztve. Majd ott lesz tulajdonképpen 
előterjesztve az, hogy mi lesz az egészségügyi intézménnyel az a végleges. Most ez egy elfogadott 
valamink idáig és akkor majd a következő napirendi pontnál tárgyaljuk, hogy mit csinálunk az 
egészségüggyel. Gáborral azt is beszélgettük, hogy az a 17 000 000 forint közvilágítási támogatás, 
ha az emberiség is úgy akarja és nem veszik el tőlünk, ha megnézitek a tavalyi kiadását a 
közvilágításnak durván 4 700 000 forintba került. Akkor olyan 8-9 000 000 forintos összeg ebből a 
közvilágításból meg marad, amit ahogy Heni is meg Gábor is mondta, hogy átcsoportosítható lesz. 
Nekem is voltak megjegyzéseim a közvilágítás például meg amikor véglegesítve lesz a márciusi, amit 
Heni majd megcsinál, hogy ezeket meg még ahogy döntünk a következő napirendi pontnál, hogy 
akkor azt kivesszük, beletesszük. Mondta Gábor is a lakás bevételt, 9 000 000 forint. Az elmúlt 
testületi ülésen, bizottsági ülésen is szerepelt, hogy milyen kálváriába vannak a vevők ezzel 
kapcsolatban. Én külön bejöttem és megkérdeztem a jegyző urat, hogy látom, hogy be van 
terjesztve, hogy akkor ez, hogy legyen. Talán a Rozikáék azt ígérték, hogy minden féle képpen 
valamilyen forrásból megvásárolják. Nekünk most csak türelemmel kell lenni, ezért úgy tűnik, hogy 
biztos ez az árbevétel. De ezt is csak úgy mint az áramnál, amikor befolyt akkor próbáljuk meg 
elkölteni, vagy akkor legyen listánk, hogy mire szeretnénk. Addig ne költsük el, amíg nincs a 
számlánkon a pénz. Így elfogadásra javasoljuk?  
 
Kovács Andrásné tag: Igen.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Igen.  
 
Sági Mihály elnök: Ott is majd Gábor ismerteti ezeket a dolgokat, de ez majd a márciusra, a 
véglegesre lesz úgy kijavítva. Ugye Heni?  
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Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Én ehhez nem nyúlnék eredeti előirányzatba hozzá, 
mert ez állami támogatás a közvilágítás.  
 
Sági Mihály elnök: Én is ezt mondom, hogy hagyjuk úgy ahogy van. De, hogy abból mit költhetünk 
el máshova azt majd április, május környékén lesz lehetőségünk, hogy elkölthetjük-e. Nem mondtam 
olyat, hogy csoportosítsuk át. Mindenképpen győződjünk meg. Elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
9/2024.(II.14.)EB. határozat 
 
Tárgy: Az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezet első olvasatban történő 

tárgyalása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága az Önkormányzat 
2024. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezetet első olvasatban a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
2. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi közművelődési 
szolgáltatási terve 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pontunk, a közművelődési szolgáltatási terv. Én erről 
beszélgettem a Zsófival. Kérdezte, hogy lesz-e hozzá kérdésünk, legyen-e itt? Én azt mondtam, hogy 
ne.  
 
Kovács Andrásné tag: Nekem ehhez nincs kérdésem, elolvastam, tudomásul vesszük.  
 
Máté Gábor polgármester: Van normatíva, azt szétosztottuk. Mindenki lássa, hogy miről van szó, 
a Dalárdának a működését támogatjuk ebből így. Ebben a formában, mint rendezvényeket szoktak 
szervezni, segítünk nekik, illetve a szülői munkaközösség tevékenysége a másik, illetve a saját 
rendezvényeinkre. Természetesen minden más rendezvényt is támogatunk különböző keretekből.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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10/2024.(II.14.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi közművelődési szolgáltatási terve 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága Pusztaszer Községi 
Önkormányzat 2024. évi közművelődési szolgáltatási tervét a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: A kisteleki járóbeteg-szakellátás 2024. évi támogatása 
 
Sági Mihály elnök: Következő a kisteleki járóbeteg.  
 
Máté Gábor polgármester: Én egy mondatot tudok mondani. Átgondolatlan, teljesíthetetlen, 
megalapozatlan és ezért én nem javaslom, tárgyalásra alkalmatlannak tartom ezt a kérést. 100%-
os elutasítást javaslok a bizottságnak, testületnek is. A holnapi nap lesz társulási ülés. A társulási 
ülés napirendi pontjaiban nincs ez a téma, de ki fogom erőszakolni, hogy legyen. Nem kell 
kierőszakolni, mert nyilván a többieknek is ez kardinális kérdés, ez a havi 550 000 forint ez vicc.  
 
Kovács Andrásné tag: Ha ez így megy, akkor szerintem én egyetértek Gáborral, hogy egyelőre 
hagyjuk ezt a dolgot. Amúgy viszont én azért azt szeretném, ha továbbra is Kisteleken fennmaradna 
ez az intézmény, mert most már állami támogatást nem nagyon kapnak, hanem az önkormányzatok 
fogják majd fenntartani ezt az intézményt.  
 
Máté Gábor polgármester: Ez állami támogatott. Itt az önkormányzat csak ha van kedve fizet, ha 
nincs, akkor nem, ez nem kötelező.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Szerintem Rózsika arra utalt, hogy július 1-től költségvetési szervvé kell 
alakuljon.  
 
Máté Gábor polgármester: Az egy másik történet, eddig sem volt másképpen. Eddig se az 
önkormányzatok tartották fent a járóbeteg szolgálatot.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Eddig cégként működött.  
 
Kovács Andrásné tag: Most viszont át fogják alakítani a szerkezetét is a gazdálkodási formának a 
szerkezetét is. Én nem zárkózok el valamennyi hozzájárulástól, de az, hogy ugyanúgy ellátják a baksi 
beteg embert is, mint a pusztaszerit és semmilyen megkülönböztetés. Nem azt várom el, hogy 
különbséget tegyenek, de mégis csak úgy lehetne kierőszakolni azt, hogy az önkormányzati fizessen 
mert előbb-utóbb a lakosoknak a tudomására jutna, hogy az önkormányzatunk semmibe veszi az ő 
akaratukat. Többször volt már, számtalanszor hallottam én is, biztos nagyon nehéz kierőszakolni, de 
valami módját annak, hogy ha bemegye egy pusztaszeri akkor ugyanolyan ellátásban részesül, mint 
a baksi lakos. Emberileg értem én, de gazdaságilag nem.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem az első gondolatom az volt, hogy ez egy nonszensz az összeg, 
amit kérnek. Ha minden kötél szakad, akkor a régit tartsuk fent, ha az esetleg mehet. Ez tényleg 
nagyon nem igazságos így, hogy mi fizetünk mindig és mégis ugyanúgy ellátják azokat és nem is 
egy településről van szó, hanem kettőről, akik nem fizetnek, úgyhogy majd eldönti a testület.  
 
Máté Gábor polgármester: Annyit hozzá, hogy a rendszer nem jó, nem lakosság arányosan kell 
elosztani ezt a gesztus értékű támogatást, hanem adóerő képesség alapra helyezve. Egy főre jutó 
adóerő képesség és annak a százalékában toljunk be esetleg támogatást. Vagy még egy lehetőség 
van, hogy semmilyen igénnyel nem állnak elő, hanem az önkormányzatok eldöntik, hogy mennyivel 
szándékoznak ebben részt venni. Akkor dönthetünk úgy, hogy a tavalyit adjuk idén is. Az 566 000 
forinttal nem tudunk mit kezdeni, ez így vicc, nem is értem, hogy a Zsolték ezt miért küldték el 
ebben a formában.  
 
Sági Mihály elnök: Jártam a doktor úrnál is és mondta a doktor úr, hogy veled erről beszélt. Azt 
mondta, hogy ebben a formában nem szabad támogatni egy fillérrel sem, ahogy most van az egész 
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intézményt. Mert ha 86 000 000 forintot kérnek tulajdonképpen most be az önkormányzatoktól és 
ha ebből Pusztaszernek az 5 000 000-ja hiányzik, akkor nagy a baj. Tavaly még csak 20 000 000-
val kellett pótolni, most 86 és a doktor úr azt mondta, hogy jövőre 200 000 000-val kell hozzájárulni 
nekünk, hogy ez az intézmény működjön? Az nonszensz. Ez várható, hogy egyre nagyobb igényt. 
Azért azt is tudni kell, ha nem tapasztaltátok, hogy nemhogy szaporodik azoknak a szakorvosnak az 
ellátása, akik jönnek, hanem távoznak és még nagyobb összeggel támogassuk ez az egészségügyet. 
Az én javaslatom, hogy semmilyen még a tavalyi formában sem javaslom a támogatását a pillanatnyi 
intézménynek. Tehetősebb települések meg nem támogatják. Ha nem jutunk el arra a szintre, hogy 
mindenki egy arányba, akkor én azt javaslom, hogy ne támogassuk. Akkor most már kérem a 
javaslatokat, hogy hogyan legyen.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem kell most nekünk összeget mondani. Ezt, amit kaptunk nem 
tudjuk támogatni.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: A bizottság javaslata ez lehet a testület fele, hogy nem javasolja 
elfogadásra ezt a támogatási kérelmet.  
 
Kovács Andrásné tag: Egyébként én Marikával értek egyet, hogy azért, de akkor normális feltételek 
mellett támogassuk.  
 
Máté Gábor polgármester: Jó, de ehhez a hídhoz még nem értünk oda.  
 
Kovács Andrásné tag: A mostani előterjesztéssel kapcsolatban nem támogatjuk.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság nem támogatja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
11/2024.(II.14.)EB. határozat 
 
Tárgy: A kisteleki járóbeteg-szakellátás 2024. évi támogatása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Kisteleki Térségi 
Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. finanszírozási igényét a 2024. évi járóbeteg-szakellátás 
működtetésére a Képviselő-testületnek nem javasolja elfogadásra. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Még egy felvetés. Március 1-ig kellene válaszolni a főispán úr 
megkeresésére, hogy a befogott kóbor ebeknek az ebrendészeti telepen történő elhelyezése az 
hogyan megoldott az önkormányzatnál. Nem is kezdek el levelezgetni a működő ebrendészeti 
telepekkel úgy, mint ahogy ott a Homokhátságon. Kollégák írogatják, hogy a Vadasparkkal van nekik 
megállapodásuk, a Tappancs Alapítvánnyal van megállapodás, havonta 150-200 000 forintokat 
fizetnek, éves szinten 200 000 forint támogatás és akkor a gyepmester kimegy és havonta 
háromszor összeszedi a kutyákat. Ez nekünk álomvilág. Azt mondja Szacsi, mint mezőőr, hogy 
nekünk a kisteleki ebrendészeti teleppel van megállapodásunk. Papíron nincs ilyen dolog. Ez akár a 
holnap társulási tanácsülésen felvetés lehetne, legalább egy papírt adnának arról, hogy itt, ha Szacsi 
vagy valaki be tudja fogni, akkor mi oda szabályszerűen elhelyezzük. Ha kell akkor valami tényleges 
összegest is tervezhetünk erre, hogy milyen összeggel tudunk hozzájárulni a költségekhez. Adott 
esetben tud gondot jelenteni a kóbor ebeknek a gardírozása. Erre mi nem tudunk önállóan gombot 
varrni.  A régebbi állatvédelmi törvénybe úgy van benne, hogy a járás központ település olyan 
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 

Sorszám Tárgy Határidő 
8/2024.(II.14.)EB. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
9/2024.(II.14.)EB. határozat Az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 

szóló rendelet-tervezet első olvasatban történő 
tárgyalása 

azonnal 

10/2024.(II.14.)EB. határozat Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi 
közművelődési szolgáltatási terve 

azonnal 

11/2024.(II.14.)EB. határozat A kisteleki járóbeteg-szakellátás 2024. évi 
támogatása 

azonnal 

 






